
QA 国际认证有限公司董事局授了 :

州仁成金属制品有限公司
统-fi_会伯RJ代码 : 913204 1 259∞32∞1 5 

了 JJJt 吁: QAIC/CNII60560 

七述公司依其认证地址及认证范围，本认证机构确认其原量管理体系符合ISO筑，)()1:2015标准，

在持续遵插手言关服务及认证条款之 F， 准予该公司的认证注册。

注册地址:江苏省常州市武进区遥观镇钱家村

审核地址: 江苏省常州市武进区遥观镇钱家工业园 10#

认证范围 : 铜管，高精密铜管，汽车管件，特殊要求钢管的定制生产及服务
(请注意以上范围代表组织已获认证的活动;组织可能从事的其他活动不包括在此认证范围内)

董事会授权签名

队 不

CHIEFEXECUτ1VE SCHEME MANAGER 

本次发证日期: 2018 年 12 月 14 日 ·下次审核截止日期: 2019 年 10 月 18 日

首次注册日期: 2016 年 10 月 11 日- 注册有效截止日期: 2020 年 10 月 18 日

董事局按规定授权本证书注册

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询 i

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效
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ard of 

u Rencheng Metal Co., LTD. 
Unified Social C陀ditCωe: 913204125900320015

Registration No. : QAIC / CN / 160560 

向ereinafter ca/led lh~ R唔lsJered Company) the r恒ht 10 be Iisted in the Direαory o[ Registered Compani白的 r臼Ipect (扩the
services lisled加low. 7ñese sen:ices shall be o.lfered by the Reg削ered Company al or from only lhe active business address 

given be炯炯缸cordance wiJh 伽伊lality manα'gemenl system in compliance wilh ISO 9001:2015. 

Business License Address: 

Qianjia Village, Yaoguan Town, Wujin District, Changzhou City, 
Jiangsu Province, P.R. China 

Active Business Address ωwhich 也is Certificate is registered: 

1侧， Qianjia lndustriaJ Zone, Yaoguan Town,Wujin District,Changzhou City, 
Jiangsu Province, P.R. China 

Approved Scope to which this Certificate refers: 

The Customized Manufacture of Steel Pipe, High Precision Steel Pipe, 
Automotive Pipe Fitting and Special Steel Pipe. 

(PI臼se note 出at tbe above scope represents the certi何时 activity of the named organization and as such, 
tbe or伊nization may undertake additional activities that are not covered under tbis certìfication). 

Signed for and on behal f of the Board 

CHIEF EXECUTIV HEME MANAGER 

Certificate Issue Date : 14th December 2018 - Certificate Rcnewal Before : 18th October 2019 
Date of lnitial Registration : 11th October 2016 - Re-Certification Beforc : 18th October 2020 

Th is Ce而ficate of RegisLratlon is gramed subjccr to thc Regulalions approved by thc Board. 
The information ofthis 四川ificate can be scarched on tJle website of CNCA (旦旦旦A旦旦z

The certified organization should apply for regular audit to mointain its qualification. 
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